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022/23 Formannskapet PS 29.03.2023

Saksbehandlar ArkivsakID
Runar Ludvigsen 23/799

Andre saker/spørsmål 

Vedlegg:
Spørsmål om park på GBnr 137_5 frå Ordføraren
Spørsmål om avklaring av grunneigartilhøve på tysse frå Hjalti H. Gislason, H

Formannskapet - 022/23

FS - behandling:
Ordføraren stilte slikt spørsmål til formannskapet: Er formannskapet for at kommunen gjer ein 
tilsvarande avtale med Valestrand Grendalag slik ein gjorde på "Neset" på Bruvik med Bruvik 
Grendalag.

Formannskapet ga samrøystes aksept til å inngå ein slik avtale. Det vart ikkje gjort noko vedtak i saka.

------------------------------------------------------------

Hjalti H. Gislason, H, satte fram slikt spørsmål:
"Osterøy formannskap ber om løpande rapportering på pågåande investeringsprosjekt med samla 
budsjett over 5 millionar. Rapporteringa skal vere som meldingssak og ta seg føre framdrift og 
utgifter i høve vedteke budsjett. Ved oppstart av prosjekt og ved særskilde tilhøve eller avvik vil 
formannskapet ønskje ei munnleg orientering i byjinga av møte."

Rådmannen ga slikt svar: 
Det vert ordna med løpande rapportering på alle inversteringsprosjekta i kommunen, uavhengig av 
prosektstorleik. Denne rapporten vert gitt som ein meldingssak til formannskapet kvart møte 
framover.

------------------------------------------------------------

Hjalti H. Gislason, H, satte fram slikt framlegg:
"Osterøy formannskap ber Osterøy kommune om å avklara grunneigartilhøve i området på Tysse 
som er avgrensa av elva i vest, Tyssevika (fjorden) i nord, fylkesvegen i sør, og bygning nummer 
175950206 i aust."

AVRØYSTING:
Hjalti H. Gislason sitt framlegg vart samrøystes vedteke

------------------------------------------------------------



Ragnar Tyssebotn, FRP, hadde slik merknad:
"Når no landbrukskontoret manglar mannskap har det synt seg vanskeleg å få tak i kvalifisert 
personell. Me veit og at det er utfordrande på eit så lite kontor å få dekka fagkompetanse på alle 
spesialområda som dette kontoret skal handsame med eit svært begrensa mannskap. I 
formannskapsmøte i januar vart det teke til orde for å forsøke å få til eit interkommunalt samarbeid i 
landbruk, skog og viltsaker. Rådmannen opplyste seinare til Heradstyret at det var vurdert slik at me 
måtte lyse ut sjølve. I førre planmøte opplyste rådmannen at det var vanskeleg å få tak i kvalifisert 
personell og fristen måtte utvidast. Ein opplyser og at i Junimøtet i fjor, gjorde planutvalet vedtak om 
at det skulle hentast inn kompetanse på vilt og skogforvalting fordi det var trong for å styrke 
kompetansen på felta. Rådmannen bør difor straks gå i dialog med nabokommunane om å få til eit 
interkommunalt samarbeid eller vertskommunesamarbeid på heile landbruks, vilt og 
skogforvaltinga. 

Kan rådmannen undersøkje om det er mogleg å få til eit vertskommunesamarbeid eller 
interkommunalt samarbeid vedrørande landbruk, skog og viltsaker i første omgang med 
nabokommune/kommunar. Det bør og undersøkast om heile eller deler av dette kan kjøpast frå anna 
kommune."

--------------------------------------------------------------

Ragnar Tyssebotn, FRP, hadde slikt spørsmål:
Kan rådmannen unnskylde for feilinformasjon som har vorte gitt i saka om busslomma på Valestrand.

Rådmanen ga slikt svar:
Eg meiner at eg har informert rett i saka. Eg kan ikkje uttale meg noko meir i denne saka før det er 
avklart om den går rett til retten. Dette etter råd frå vår advokat. Eg håper at formannsapet vil ha 
forståing for og respektere dette. 

FS - vedtak:
Osterøy formannskap ber Osterøy kommune om å avklara grunneigartilhøve i området på Tysse som 
er avgrensa av elva i vest, Tyssevika (fjorden) i nord, fylkesvegen i sør, og bygning nummer 
175950206 i aust.

Saksopplysningar:


